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 Legnica, dnia 16.01.2024 
 
Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości 

w Radzie Miasta Legnicy 

Andrzej Lorenc 

Radny, Rady Miejskiej Legnicy  

 
 

Pan Tadeusz Krzakowski  
PREZYDENT MIASTA LEGNICY 

 
INTERPELACJA 186/01/2024 

 
  

TEMAT INTERPELACJI : Dotyczy uwzględnienia w dokumentacji pełnowymiarowych długości  

torów pływackich tj. 25m – na krytej pływalni Aquafun w Legnicy .  

 

W nawiązaniu do prezentacji przeprowadzonej na sesji Rady Miasta Legnicy w dniu 22.12.2023r. 

przez Panią Prezes Zarządu SAG Magdalenę Ryglicką w sprawie krytej pływalni Aquafun                      

w Legnicy jak również w nawiązaniu do warunków na terenie istniejących krytych pływalniach przy 

SP nr7 „Delfinek” i przy Zespole Placówek Specjalnych „Bąbelek” , 

 
Zwracam się o: 

Możliwość na etapie projektowania dokumentacji: 

1. Uwzględnienia w dokumentacji PFU – 6  lub więcej pełnowymiarowych torów pływackich tj. 

25m - podobnie jak ma to miejsce na basenie „Delfinek” jak i basenie letnim Aquafun. 

2. Przeprowadzenie ankiety i /lub konsultacji społecznych w sprawie krytej pływalni Aquafan. 

3. Udostępnienie zakresu funkcjonalnego krytej pływalni Aquafan. (Załącznik 2). 

 

Uzasadnienie istotnego znaczenia dla miasta i jego mieszkańców:  

Obecnie powstają pływalnie kryte np. na przedmieściach Wrocławia – Brochów dla lokalnych 

mieszkańców gdzie znajduje się nawet 7 torów pływackich po 25m każdy i zapewniony parking 

(Załącznik 1). Kryta pływalnia Aquafun powinna zaopiekować klientów z sezonu letniego którzy 

mogą korzystać  z różnych atrakcji w tym: 

1. mogą pływać na pełnowymiarowym basenie 25m gdzie znajduje się 6 torów pływackich, 

2. mają możliwość uczestniczenia w  dodatkowych zajęciach dla sekcji pływackich, 

3. mają możliwość uczestniczenia w zawodach pływackich –  miejskich i regionalnych, 

4. mają możliwość korzystać z parkingu znajdującego się przy basenie krytym.  

 

 

  Z poważaniem 

 
      Andrzej Lorenc 
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Załącznik  1. 

 
 
Załącznik 2. 

 


